
 

 

Požiadavky a odpovede zo zasadnutia SEVER z 5.6.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4634 

Občan by chcel vedieť či sa plánuje oprava cesty v Opatovej pri bývalom 
družstve, kde sú bytovky. Je to tam v dezolátnom stave, samá diera, keď 
naprší nie je možné sa dostať k domu. Nie je tam žiadne verejné 
osvetlenie. Je tam úplná tma. Treba to aspoň vy spraviť aby sa tam dalo 
chodiť. 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL zrealizuje na tomto úseku len lokálne opravy prepadov v priebehu mesiaca 
august. 

V procese - 
naplánované 

4635 
Občan chce vedieť či sú naplánované nejaké investičné akcie v časti 
Opatovej napr. Ihrisko. 

Korienek Ján 
V mestskej časti Opatová útvar investícií rieši v súčasnosti projekčne odvodnenie pri 
cintoríne a úpravu križovatky pri kostole. 

Zatvorené 
(kladne) 

4636 

VMČ SEVER navrhuje doplnenie do zóny G novú miestnu komunikáciu, 
prepoj medzi Opatovskou a Armádnou ulicou. (Uznesenie: 6 za) 

Múdra Hana, Ing. 

Investičná akcia „Prepojenie ulíc Opatovská – Armádna“ bola dokončená v roku 2022. 
Súčasťou investičnej akcie bolo vybudovanie 28 verejných parkovacích miest. 
Parkovacie miesta nie sú aktuálne zaradené do parkovacej zóny, môže na nich 
parkovať ktokoľvek, bezplatne. Parkovacie miesta sa nachádzajú v blízkosti napojenia 
Armádnej ulice na Opatovskú a s ohľadom na svoje umiestnenie predpokladáme, že sú 
využívané najmä obyvateľmi Armádnej ulice. V prípade zaradenia týchto miest do 
parkovacej zóny na nich nebudú môcť parkovať obyvatelia Armádnej tak ako doteraz, 
pretože Armádna nie je súčasťou parkovacej zóny. Hoci je požiadavka VMČ 
formulovaná iba na doplnenie miestnej cesty, z kontextu vypovedaného na VMČ bolo 
zrejmé, že návrh sa týkal najmä toho, aby bolo umožnené obyvateľom Armádnej ulice 
zakúpiť si rezidentskú parkovaciu kartu pre pásmo G. Na Armádnej ulici komunikácie 
ani parkoviská nie sú vo vlastníctve Mesta Trenčín. Ak by boli, Armádna by bola 
súčasťou parkovacej zóny už od roku 2017. Prioritný zámer pre poskytnutie 
rezidentských parkovacích kariet je ten, aby obyvatelia domov a bytov mohli parkovať v 
blízkosti svojho bydliska na miestnych cestách. V prípade Armádnej však toto nie je 
možné splniť, nakoľko v okolí bytov sú súkromné parkovacie miesta. Umožniť 
obyvateľom Armádnej zakúpiť si rezidentskú kartu je do istej miery riziko pre susedné 
ulice (keďže Mesto nemá v správe parkovacie miesta na Armádnej, hrozí, že po 
zaradení do zóny budú mať záujem parkovať napr. na Sibírskej). Ak by sme zaradili 
Armádnu do pásma G (tzn. v grafickej prílohe č. 1 VZN by sa posunuli hranice pásma 
G až za bytové domy na Armádnej), mohli by sme pri súčasnom návrhu grafickej 
prílohy VZN 10/2016 vytvárať dojem, že zakúpením rezidentskej karty pre pásmo G 
môžem parkovať pred bytovým domom. V skutočnosti príloha určuje, ktoré lokality 
majú nárok na parkovaciu kartu, avšak to, či ide o verejné alebo súkromné miesto je 
zrejmé až z dopravného značenia. Týmto netvrdíme, že k takýmto situáciám nemôže 
dôjsť už aj v platnom VZN, sú resp. boli však v menšom rozsahu ako aktuálne 
Armádna s viac než 420 bytmi. Túto požiadavku VMČ Sever nezamietame, budeme sa 
jej venovať. Podľa nášho názoru nemá jednoznačne dobré riešenie. Situáciu 
komplikuje aj skutočnosť s prebiehajúcim súdnym sporom ohľadom komunikácií a 
parkovacích miest medzi tretími stranami. Navrhujeme výhľadovo upraviť grafickú 
prílohu VZN 10/2016 tak, aby boli odlíšené miestne cesty a odlíšené bytové domy, 
ktoré majú nárok na rezidentskú kartu daného pásma. Z hľadiska výraznej časovej 
náročnosti takéhoto spracovania navrhujeme požiadavku nezaraďovať do novely VZN 
a venovať sa jej výhľadovo. 

Zatvorené 

4637 
VMČ SEVER odporúča doplnenie do zóny G novú miestnu komunikáciu, 
prepoj medzi Opatovskou a Armádnou ulicou. (Uznesenie: 6 za) Múdra Hana, Ing. 

Viď odpoveď na požiadavku č. 4636. 
Zatvorené 



 

 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4638 
VMČ SEVER: žiada aby sa zaradila ul. Armádna do parkovacej politiky. 

Múdra Hana, Ing. 
Viď odpoveď na požiadavku č. 4636. 

Zatvorené 

4639 

VMČ Sever a občania žiadajú do budúceho výboru, či mesto pripravuje 
investičnú akciu kanalizácia a budovanie novej kanalizácie v časti Kubrá - 
Kubrica. Či sa pripravuje projektová dokumentácia. Keď občania podali 
na mesto petíciu, či je právne v poriadku a je v súlade požiadavkami 
mesta a netreba nič iné doložiť. (Uznesenie: 6 za) 

Jajcay Barbora, Bc.; 
Korienek Ján 

Petícia za vybudovanie verejnej splaškovej kanalizácie v miestnej časti Kubrá 
a Kubrica mesta Trenčín bola v zmysle § 5 ods. 5 zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom 
práve prešetrená a vybavená, pričom o výsledku vybavenia petície bolo osobe určenej 
na styk s orgánom verejnej moci zaslané písomne oznámenie o vybavení petície 
zo dňa 22.05.2025. V zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve orgán 
verejnej moci zverejnil výsledok vybavenia petície na úradnej tabuli a webovom sídle 
mesta Trenčín. Útvar investícií neeviduje takúto investičnú akciu, projektová 
dokumentácia sa nepripravuje. 

Zatvorené 

4640 

VMČ SEVER: žiada aby bol obnovený spoj č. 4 zo zástavky Kubranská 
v čase 13:21 do Opatovej od 01.09.2025 v novom školskom roku. 
(Uznesenie: 6 za) 

Múdra Hana, Ing. 

Nakoľko sú spoje v smere do Opatovej vedené obchádzkou po ceste I/61 nie je možné 
z časového hľadiska obnoviť zachádzanie spoja do Kubrej. Tento bol z časovo 
nadväzujúcich spojov vyhodnotený ako najslabšie využívaný, preto došlo k zrušeniu 
jeho zachádzania do Kubrej. Nie je možné splniť súčasne uznesenia pre zníženie 
prejazdnosti Derkovou ulicou a zachovanie počtu spojov linky č. 4 zachádzajúcich 
do Kubrej. 

Zatvorené 
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